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kennis te nemen van: 
1. de antwoorden op de artikel 45 vragen van de fractie van de PvdA over de gevolgen van 
het vervroegd sluiten van EU-regeling gericht op kwetsbare jongeren. 
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Bijlagen 1. Artikel 45 vragen PvdA d.d. 26 juli 2018 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

1. de antwoorden op de artikel 45 vragen van de fractie van de PvdA over de gevolgen van het 

vervroegd sluiten van EU-regeling gericht op kwetsbare jongeren.  
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

De fractie van de PvdA heeft vragen gesteld naar aanleiding van persberichten over de voortijdige 

beëindiging van een EU-regeling, uitgevoerd door het ministerie van Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid. Binnen deze subsidieregeling (ESF-gelden) konden praktijkscholen en vso-scholen 

(voortgezet speciaal onderwijs) subsidie aanvragen voor het het terugdringen van jeugdwerkloosheid, 

zorgen voor eerlijke kansen en het begeleiden van kwetsbare leerlingen naar de arbeidsmarkt. Deze 

regeling  zou oorspronkelijk lopen tot 2020, maar zal vervroegd sluiten, omdat er geen budget is voor 

het laatste tijdvak. In deze informatienota informeren wij u over onze antwoorden op de schriftelijke 

vragen.  

Kernboodschap 

Vragen van de PvdA d.d. 26 juli 2018 

 

1. Kent u het bericht ‘EU-subsidie voor kwetsbare leerlingen vroegtijdig leeg’? 

https://www.trouw.nl/home/eu-subsidiepotje-voor-kwetsbare-leerlingen-vroegtijdig-leeg~a7673388/  

Ja, wij hebben kennis genomen van dit bericht.  

 

2. Kunt u aangeven of en zo ja hoeveel jongeren in onze gemeente niet meer naar werk begeleid 

worden door het wegvallen van deze zogenaamde Europees Sociaal Fonds -gelden (ESF)? 

Jongeren worden nog steeds begeleid naar werk (en/ of vervolg onderwijs!) , want zowel het onderwijs 

als gemeente hebben deze opgave omarmd en geborgd in de organisaties. Alle partijen zien dit als 

hun maatschappelijke opdracht, los van de financiering. Vanuit de opgave is dit geborgd in het 

Werkbedrijf Regio Zwolle en de Zwolse 8, in de route kwetsbare jongeren. Zie ook vraag 4.  

  

3. Kunt u aangeven hoeveel fte, in de vorm van jobcoaches en stagebegeleiders, verloren gaan door 

het wegvallen van deze middelen?  

De ESF-middelen waren additionele middelen, waarbij reguliere taken werden verzwaard. Daardoor is 

niet aan te geven hoeveel fte dit raakt. Voorwaarde van de ESF-middelen is ook, dat het geborgd wordt 

in de bestaande organisatie. 

Daarnaast is op Prinsjesdag bekend gemaakt dat er door het rijk extra geld beschikbaar wordt gesteld, 

onder andere voor het aan een baan helpen van jongeren afkomstig van praktijk- en speciaal 

onderwijs. Dit zal beschikbaar zijn voor het schooljaar 2018-2019. De nadere uitwerking is nog niet 

bekend.   

 

4. Deelt u de mening van de PvdA dat kwetsbare jongeren niet de dupe moge worden van gekissebis 

over centen? Zo ja, wat gaat u doen om deze begeleiding te garanderen? Zo nee, waarom niet?  

Een goede aansluiting tussen onderwijs en arbeidsmarkt is een belangrijk uitgangspunt voor zowel het 

onderwijs als gemeente Zwolle. Ook werkgevers vinden dit van groot belang. Begeleiding van 

leerlingen maakt hier belangrijk onderdeel van uit en wordt primair opgepakt door het onderwijs. Dit 

gebeurt niet alleen vanuit de ESF-middelen. Er is een netwerk ontstaan waar zorg wordt gedragen voor 

de begeleiding van jongeren naar de arbeidsmarkt of vervolgonderwijs. Een aantal voorbeelden: het 

KARZ (kartrekker arbeidstoeleiding Regio Zwolle gevormd door onderwijsinstellingen), projecten van 

de Wezo met praktijkonderwijs, entree en Vso, makel- en schakelpool, leren & werken/ doorleer- en 

doorwerkcoach. Daarnaast is begeleiding ook onderdeel binnen het regionale meerjarenbeleidsplan 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
https://www.trouw.nl/home/eu-subsidiepotje-voor-kwetsbare-leerlingen-vroegtijdig-leeg~a7673388/
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VSV (ZGR 17 juli 2017) en belegd binnen het team leerplicht/ RMC. Kortom, er is aandacht voor vanuit 

de onderwijsopdracht, preventief  (RMC), en curatief (Werkbedrijf).  

 

5. Kunt u een inschatting maken van de gevolgen voor de gemeente Zwolle door het wegvallen van 

deze begeleiding?  

Het subsidie werd aangevraagd door het onderwijs zelf, en niet door de gemeente. Die mogelijkheid 

bestaat voor komend jaar, naar verwachting, niet meer. Voor gemeente Zwolle als zodanig zijn er geen 

directe (financiële) consequenties.  

 

6. Bent u met de PvdA van mening dat het zeer belangrijk is dat deze jongeren naar werk begeleid 

worden en niet langs de kant van de arbeidsmarkt komen te staan? 

Zie de beantwoording op  vraag 2,3 en  4.  

 

7. Is de gemeente Zwolle bereid om via cofinanciering (opnieuw) bij te dragen aan de projecten voor 

werkbegeleiding?  

We gaan geen extra co-financiering op dit moment ter beschikking stellen. De reden hiervoor is 

benoemd in de beantwoording van vraag 2 en 4.  

 

8. Bent u bereid om bij staatssecretaris Tamara van Ark uw zorgen te uiten over het niet begeleiden 

van kwetsbare jongeren naar werk? Zo ja, wanneer bent u voornemens om dit te doen? Zo nee, 

waarom niet? 

We werken met de ministeries van SZW en OCW aan het programma “Slim en slagvaardig 

samenwerken”. Daar komt dit thema ook aan de orde.  Daarnaast wachten we de uitwerking van de 

bekendmaking op Prinsjesdag af.  

Openbaarheid 

Deze nota is openbaar.  

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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Jaargang   

Kenmerk  49000 
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De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 25-09-2018 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 29 oktober 2018, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


